
Subject: На вниманието на доц. Tодор Чобанов - Относно изменение и допълнение на 
Наредбата за прием в общински детски градини 

 

Уважеами, доц. Чобанов! 
 

Във връзка с големият недостиг на места, подкрепям прехвърлянето на блокирани места за СОП 

и Хр.Заб. към общите места, защото не виждам смисъл от блокирани такива места във всяка 
група и всяка градина. Ако след първите класирания, през годината се открие дете за такива 

места – случаят да се разглежда от Дирекция образование на СО или от районното кметство и 
да се насочва към най-близката градина на детето. Да се затегне контролът за такива места, 

защото е публична тайна, че от години те се използват за нерегламентирано записване на деца. 
Предлагам да се помисли и за други варианти за търсене на възможни места в сегашните 

градини. 

Одобрявам промените в Наредбата в часттта за уседналостта при кандидатстване. 

С уважение, 

Вероника Попова 

 


